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országgyű lési képviselő

Írásbeli választigénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterhez

„Hogy áll az ÁFA-csalás elleni harc?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A nagy léptékű AFA-csalások ügye számtalan kérdést vetett fel az elmúlt másfél évben . Az
adóhatóság független szervezetek általi átvilágítása még várat magára . A kormányzat több
eszközt is rendelt az AFA-csalások kiszűrésére, ezeknek a hatékonyságát még nem látjuk
pontosan. Pedig egyre több esetben derül ki, hogy Horváth András felvetései igazak voltak, a
csalások kiterjedtségét illet ően, elég arra gondolni, hogy szakemberek szerint a cukor 80 -
90%-a ÁFA-csalással kerül a boltokba . De több más termék tekintetében is, kiemelve a
számítástechnikai eszközök piacát, feltételezhető az ÁFA csalások nagy volumene.

Az ügyben felállított vizsgálóbizottságot a Fidesz parlamenti frakciója valójában
meghekkelte, valótlanságokra hivatkozva. Ugyanakkor mindannyiunk, különösen az általun k
képviselt állampolgárok érdeke, hogy az igazságra fény derüljön . Kiderüljön például, hogy az
adóhivatal valójában mit tett, s milyen mértékben és milyen eredménnyel ellen őrizte az ÁFA -
csalókat.

Ezért az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz :

1) Az adóhatóságnál 2010 január 1-e és 2014 december 31-e között, negyedéves
bontásban hány esetben volt 50 millió forint értéket meghaladó ÁFA adónembe n
történt adóhiány megállapítás? Mekkorák voltak ezek a megállapítások? Ezek közü l
mennyi volt összefüggésben hálózatos ÁFA csalással? Ezek közül hány esetbe n
történt feljelentés? Mekkora volt ezekben az ügyekben az elkövetési érték? Mi lett a
feljelentések eredménye?
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2) Milyen eszközöket vetett be a kormányzat a hálózatos ÁFA csalások visszaszorítására,
ezeknek az eszközöknek milyen a hatékonysága?

3) Elfogadja-e az NGM a Vida Ildikó által vezetett NAV bels ő vizsgálatot, amely az
alábbi linken található :
http://www.kormány.hu/download/6/f3/40000/DOC 150226 .pdf?

4) Tervezi a kormányzat a NAV átvilágítását független szereplők által?
5) Mit tesz a kormány a NAV-on belül tapasztalható korrupció felszámolása érdekében ?

Pontos válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2015. március
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